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Показаны документы, содержащие фрагменты текста из документа

 http://hea.phys.msu.ru/files/politology/Lec1_Mechanics.pdf.









161. GRADIENT-INDEX OPTICS
 ... Роман Евгеньевич Ильинский email : ilinsky_r@mail.ru . ... Ильинский Р. Е., Ровенская Т. С. Дифференциалы луча в оптической системе // Вестник МГТУ. ... 1998.- ... Roman Ilinsky , Gradient-index meniscus lens free of spherical aberration, Journal of Optics A: Pure and Applied Optics, volume2, number 5, pages 449-451, year 2000 . ... Ильинский Р. Е. Определение реальных габаритов пучков в градиентных оптических системах // Прикладная оптика -2000: Тез. докл. ... 2000.- ... ROMAN ILINSKY . ... 



      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://grinoptic.chat.ru/index0.html -- 19.5 Кб -- 01.10.2012

    

Похожие документы



    
    






162. Odyssey
 ... Space flight . Crew training . ... Space camp . ... The "Odyssey" project includes all the stages of preliminary selection and pre-flight training of the inter-planetary station crew, as well as simulates a 7-day "Earth-Moon-Earth" space mission. ... Training in crews on the "MIR" space station trainers and simulators under the interplanetary "Earth-Moon-Earth" mission program, . ... A commander (carries out a general onboard control and is responsible for the crew safety and vital activity. ... 



      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://www.atlasaerospace.net/eng/luna.htm -- 43.5 Кб -- 09.04.2016

    

Похожие документы



    

Еще в разделе: 
(Показать все результаты (>3) - www.atlasaerospace.net/ )






    






163. Дигизонд DPS-4
 ... DPS-4 состоит из основного блока, монитора; 2-х передающих антенн; 4-х приемных антенн с поляризационными ключами; GPS-приемника и блока батарей резервного питания. ... Тем не менее, за счет специальных методов обработки сигнала удается достичь достаточно высокого отношения сигнал/шум (c/ш). ... длительность одного элемента 33.33 мкс; . ... Измерении скорости дрейфа ионосферной плазмы основано на измерении характеристик сигналов, отраженных от ионосферных неоднородностей. ... 



      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://rp.iszf.irk.ru/esceir/dps/DPSckp.htm -- 16.4 Кб -- 14.04.2003

    

Похожие документы



    

Еще в разделе: 
(Показать все результаты (>2) - rp.iszf.irk.ru/ )






    






164. Искусство астрофотографии - О гидировании
О ГИДИРОВАНИИ . ... Если поместить ведущую звезду рядом с перекрестием и во время гидирования оценивать, насколько она удалилась или приблизилась к перекрестию, то на самом деле потребуется увеличение в сотни крат и соответствующий диаметр объектива. ... При гидировании по звезде, находящейся на существенном расстоянии от фотографируемого объекта, возможно возникновение дополнительных ошибок, главные источники которых - неточность установки полярной оси и атмосферная рефракция. ... 



      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://www.astrophoto.chat.ru/guiding.htm -- 18.6 Кб -- 09.04.2016

    

Похожие документы



    
    






165. http://kcor.sai.msu.ru/arXiv1102.1159.pdf
 ... 000, 113 (2010) Printed 21 September 2011 A (MN L TEX style file v2.2) A universal ultraviolet-optical colourcolourmagnitude relation of galaxies I1gor V. Chilingarian1,2, and Ivan Yu. ... Received 2011 Sep 15; in original form 2011 Feb 6 ABSTRACT The bimodal galaxy distribution in the optical colourmagnitude diagram (CMD) comprises a narrow "red sequence" populated mostly by early-type galaxies and a broad "blue cloud" dominated by star-forming systems. ... 



      
[
Текст

] 
 Ссылки http://kcor.sai.msu.ru/arXiv1102.1159.pdf -- 1683.1 Кб -- 06.03.2013

    

Похожие документы



    
    






166. Отдел гравитационных измерений ГАИШ
 ... теория гравитационного поля и фигуры земли (В.В.Бровар, Н.П.Грушинский, Н.А.Чуйкова, Л.А.Савров), . ... Экспериментальная часть вместе с влившейся группой сотрудников физического факультета была объединена в Отдел Гравитационных Измерений (далее ОГИ). ... Заведующим новым отделом стал д.ф.м.н. В.Н.Руденко , перешедший в ГАИШ с Физического факультета, ранее работавший по проблеме детектирования гравитационного излучения под руководством создателей этого направления Я.Б.Зельдовича и В.Б.Брагинского. ... 



      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://grav.sai.msu.ru/?page=history -- 31.7 Кб -- 01.10.2012

    

Похожие документы



    
    






167. http://site2010.sai.msu.ru/static/doc/WHongshuai_site2010.pdf
Cloud  cover and water vapor observed at  Oma  site,Tibet W ang Hong-shuai (National Astronomical Observatories of China)  Kislovodsk  8.10.2010  Wang   Hongshuai   Kislovodsk    Oct.2010  2 2008.11  Oma  Site 40 m CT 2 tow er 4.5 m antenna Satellite communication w eather station 10m tow er SBIG seeing m onitor DIMM seeing dome MIR  cloud  m onitor R en ew al p o w er supply  Wang   Hongshuai   Kislovodsk    Oct.2010  3 PWV<0.5 5 .0 % 1 0 .1 % 8 .1 % Percent. ... 05 8.3% Percent . ... 



      
[
Текст

] 
 Ссылки http://site2010.sai.msu.ru/static/doc/WHongshuai_site2010.pdf -- 1237.0 Кб -- 20.10.2010

    

Похожие документы



    

Еще в разделе: 
(Показать все результаты (>4) - site2010.sai.msu.ru/ )






    






168. http://www.lomoplc.com/nv_owners_manual.pdf
GENERAL INFORMA T ION ABOUT How does my LOMO® Night Vision Device Work? ... LOMO® NIGHT VISION DEVICES & FAQs When using a Night Vision Device, you are actually looking at an image that is projected by the intensifier tube located inside the unit (Fig. ... Light enters the Night Vision Device through the objective lens and hits the photocathode in front of the intensifier tube. ... Infrared (IR) Illuminator Microchannel Plate (Gen.2 Only) When do I use my LOMO® Night Vision Device? ... Fig. ... 



      
[
Текст

] 
 Ссылки http://www.lomoplc.com/nv_owners_manual.pdf -- 608.1 Кб -- 26.09.2005

    

Похожие документы



    

Еще в разделе: 
(Показать все результаты (>2) - www.lomoplc.com/ )






    






169. work
Copyright ї 1994 by Maxim V. Tarasenko. ... The end of confrontation, associated with the Cold War, led to political feasibility and economic desirability of extended international cooperation in space. ... For example, during the first half of 1994 the Russian Space Agency got only 10 per cent of its annual request. ... Another aspect of an inter-FSU cooperation is what was supposed to be a joint use of results from space activity, both in terms of scientific research and space applications. ... 



      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://www.altrs.narod.ru/En/C/En_CFile2_6.htm -- 70.5 Кб -- 09.04.2016

    

Похожие документы



    

Еще в разделе: 
(Показать все результаты (>4) - www.altrs.narod.ru/ )






    






170. http://resurs.cpi.space.ru/files/HRAS422.pdf
 ... The author attempts to approach the problem from the positions of systems analysis with account for the ideological grounds and history of space activities in Russia and abroad, comparing its current interpretation with the initial goals posed by leading theoreticians and practitioners who stood at the cradle of the space exploration era. ... The space systems recognized in Russia as priority projects are largely developed with violations of the systems approach principles. ... 



      
[
Текст

] 
 Ссылки http://resurs.cpi.space.ru/files/HRAS422.pdf -- 113.0 Кб -- 18.11.2013

    

Похожие документы



    
    






171. http://astroschool.chat.ru/khalak.doc
 ... Поскольку двумерное изображение, заданное в дискретных  точках , можно представить в виде наложения одномерных  разрезов , рассмотрим для начала аппроксимацию функции z(x,у) по одной ...  при фиксированном y: z*(x) = a0 + a1 cos (x + a2 cos2(x + ... ak cosk(x + (1) + b1 sin (x + b2 sin2(x + ... bk sink(x Поскольку  значения  z(x) заданы в дискретных  точках  xj=lj/n, где n - число точек, а l - масштабный коэффициент,  значения  неизвестных a0,...,ak,b1,...,bk, согласно методу ... 



      
[
Текст

] 
 Ссылки http://astroschool.chat.ru/khalak.doc -- 437.5 Кб -- 28.01.2012

    

Похожие документы



    
    






172. Useful links from the RSSI
Space Agencies and Centres . Space research . ... BNSC - British National Space Centre . ... CNES - Centre National d' tudes Spatiales, France . ... NASDA - National Space Development Agency (Earth Observation Center), Japan . ... NASA Spacelink , includes information about the Mir station . ... John F. Kennedy Astronomy Observatory , contains rich list of astronomy sites . ... LIFE Magazine Space Links . ... Copyright RSSI 1993-1997, Space Research Institute RAS Network Information Centre ... 



      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://www.rssi.ru/Ulinks.htm -- 8.7 Кб -- 01.10.2012

    

Похожие документы



    

Еще в разделе: 
(Показать все результаты (>4) - www.rssi.ru/ )
	Space Research Institute Network Activity.







    






173. http://www.simfov.ru/catalogs/ucac2/readme.txt
The Second U.S. Naval Observatory CCD Astrograph  Catalog  ( UCAC2 ) Table of Contents 1) Introduction 2) Summary of the Project a) Observations and Instrumentation b) Reductions of  UCAC  Observations c) Computation of  Proper  Motions 3) Properties of the  Catalog  and Important Notes For the User a) Sky Coverage b) Completeness c) Positions,  Proper  Motions and Error Calculations d)  UCAC2  Magnitudes e)  2MASS  Photometry f) Non-stellar ... All stars in the UCAC2 have proper motions. ... 



      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://www.simfov.ru/catalogs/ucac2/readme.txt -- 55.7 Кб -- 15.06.2006

    

Похожие документы



    

Еще в разделе: 
(Показать все результаты (>3) - www.simfov.ru/ )
	А.А. Волчков. Вывод положений и собственных движений звезд программы Карта Неба







    






174. http://sun.sai.msu.ru/texts/somov-1-10Lect.pdf
Introduction to PLASMA ASTROPHYSICS (Selected 10 lectures) Boris V. Somov Astronomical Institute and Faculty of Physics Moscow State University Pushino-na-Oke, 2008 Contents Ab out These Lectures 1 Particles and Fields: Exact Self-Consistent Description 1.1 Liouville's theorem . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 1.1.1 Continuity in phase space . . . . . . . . . 1.1.2 The character of particle interactions 1.1.3 The Lorentz force, gravity . . . . . . . . . 1.1.4 Collisional friction . . . . . . . . . . . .



      
[
Текст

] 
 Ссылки http://sun.sai.msu.ru/texts/somov-1-10Lect.pdf -- 1179.0 Кб -- 18.03.2014

    

Похожие документы



    
    






175. СМ5 : Глава 4. Язык описания аппаратуры VHDL
Глава 4. Язык описания аппаратуры VHDL . ... Наиболее универсальным и распространенным языком описания аппаратуры является VHDL. ... Общеалгоритмическая компонента VHDL- это язык , близкий по синтаксису и семантике к современным языкам программирования типа Паскаль , C и др. ... Все три типа объектов в VHDL (константы, переменные и сигналы) могут иметь тип BOOLEAN. ... Описание структуры объекта строится как описание связей конкретных компонент, каждая из которых имеет имя, тип и карты портов. ... 



      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://www.sm.bmstu.ru/sm5/n4/oba/gl4.html -- 139.7 Кб -- 15.02.2007

    

Похожие документы
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